

From: Chairman of the Board of Directors of Gulf General Cooperative Insurance Company

To: Shareholders of Gulf General Cooperative Insurance Company

Subject: Business and contracts in which one of the members of the board of directors has a direct or indirect interest in the company.

With reference to the above subject, and in compliance with Article 71 of the Companies Law, the Board of Directors notifies the shareholders of Gulf General Cooperative Insurance Company (the "Company") of the transactions in which a board member has a direct or indirect interest, in particular the contemplated merger transaction between the Company and Gulf Union Al Ahlia Cooperative Insurance Company (the "Merger"):

1. The Merger transaction, including the Merger Agreement entered into on 08/06/1446H (corresponding to 09/12/2024G) between the Company and Gulf Union Al Ahlia Cooperative Insurance Company (GUAI) pursuant to which the Company will be merged into GUAI which will result in all rights, liabilities, assets and contracts of the Company being subsumed into GUAI in exchange for GUAI's issuance of 22,823,227 newly issued shares with nominal value of SAR 10 to the Company's shareholders, and in which the Company's board member, Mr. Taher Mohammed Omar Aqueel, has a direct interest because he holds forty (40) shares in GUAI that represents a total of 0.0000087% of GUAI's outstanding shares.

Mr. Taher Mohammed Omar Agueel recused himself from voting with the Board of Directors on the approval of the Merger Agreement and in general in relation to the Merger transaction.

The external auditor report in this regard is being issued and will be announced on the Exchange by the Company after its issuance.

Yours sincerely,

Jamal Abdullah Al Dabbagh

Chairman of the Board of Directors

ن: رئيس مجلس إدارة شركة الخليجية العامة للتأمين التعاوني

إلى: مساهمي شركة الخليجية العامة للتأمين التعاوني

الموضوع: الأعمال والعقود التي يكون لأحد أعضاء مجلس الإدارة مصلحة مباشرة أو غير مباشرة فيها لدى الشركة.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وامتثالاً للمادة 71 من نظام الشوكات، يُبلغ مجلس إدارة شركة الخليجية العامة للتأمين التعاوني ("الشوكة") المساهمين الكرام بالمعاملات التي يكون لعضو مجلس الإدارة مصلحة مباشرة أو غير مباشرة فيها، وعلى وجه الخصوص صفقة الاندماج المزمعة بين الشركة وشركة إتحاد الخليج الأهلية ("الاندماج"):

1. صيفقة الاندماج، بما في ذلك اتفاقية الاندماج المبرمة في الموافق 2024/12/09م) بين الشيكة وشركة وشركة إتحاد الخليج الأهلية للتأمين التعاوني (GUAI)، والتي بموجبها سيتم دمج الشيكة في GUAI) ، مما يؤدي إلى نقل جميع حقوق والتزامات وأصول وعقود الشيكة إلى GUAI مقابل إصدار شركة GUAI لعدد 22,823,227 سيهمًا جديدًا بقيمة اسمية قدرها 10 ريالات سعودية لمساهمي الشركة، والتي يكون لعضو مجلس إدارة الشيكة، السيد طاهر محمد عمر عقيل، مصلحة مباشرة فيها، الشيكة، السيد طاهر محمد عمر عقيل، مصلحة مباشرة فيها، حيث يمتلك عدد أربعين (40) سيهمًا في GUAI تمثل ما مجموعه GUAI.

وعليه، تنحى السيد طاهر محمد عمر عقيل عن التصويت مع مجلس الإدارة بشأن الموافقة على اتفاقية الاندماج، وكذلك فيما يتعلق بصفقة الاندماج بوجه عام.

كما يجري حاليًا إعداد تقرير المدقق الخارجي في هذا الصدد، وسيتم الإعلان عنه في السوق المالية من قبل الشركة بعد إصدار التقرير.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

جمال عبد الله الدباغ

رئيس مجلس الإدارة